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Rozhodčí: Zelený Jiří - Kříž František, Hejma Vojtěch

sobota 31. červenec 2021
I. A třída, skupina A

sobota 7. srpna

10:30 Muži A - Sokol Troja

 neděle 8. srpna

10:00 U19 - FK Baník Most-Souš, příprava

12:00 U17 - FK Baník Most-Souš, příprava

17:30 Muži B - AK Čechie Smíchov

 

kdy příště na Tempo?

PŘEDSTAVENÍ SOUPEŘE

SK Slovan Kunratice

Fotbal v Horních Počernicích začal v roce 1920 pod názvem 

SK Horní Počernice. O dva roky později byl založen ve vedlejší 

obci Chvaly fotbalový klub Meteor. Ve 30. letech došlo 

k založení RH Svépravice, která ale brzy zanikla. Poté došlo 

ke sloučení těchto tří obcí a spojení sportovních klubů. Od roku 

1966 klub převzal odborový podnik Drůbežářský průmysl 

Praha, a hrál pod názvem SK DP Xaverov Praha. Od roku 1970 

mužstvo postupovalo každým rokem do vyšších soutěží 

a největším úspěchem byl rok 1977, kdy xaverovské mužstvo 

postoupilo do 2. ligy a stalo se pravidelným účastníkem této 

soutěže až do roku 1995. V roce 1990 se název klubu změnil 

na SK Xaverov Praha a o tři roky později, s příchodem nového 

sponzora, hrálo mužstvo pod názvem 1. FC Terrex Praha. 

Od roku 1995 se hrála na Xaverově ČFL a v sezóně 1998/1999 tým 

dokonce sestoupil až do Pražského přeboru. Po této sezóně se 

klub sloučil s týmem SK Chrudim a pod názvem SC Xaverov 

Horní Počernice se vrátil zpět do 2. ligy, kde hrál až do roku 2006.

V soutěžním ročníku 2005/2006 bylo xaverovské mužstvo 

na postupových příčkách do nejvyšší fotbalové soutěže. 

Nakonec se Xaverov umístil na 7. místě a prezident klubu Vojtěch 

Tomi prohlásil, že klub z ekonomických důvodů končí 

a v Xaverově budou nadále působit pouze mládežnické celky. 

Druholigová práva byla prodána klubu Bohemians Praha 1905.

V letech 2006 až 2013 se klub neúčastnil žádné fotbalové soutěž

Až v roce 2013 klub obnovil mužský A-tým a odstartoval svoji 

novou éru v nejnižší pražské III. třídě, kterou hned v prvním roce 

vyhrála postoupil do II. třídy. Po dvou letech ve II. třídě tým 

postoupil do I. B třídy. Klub si druhým rokem zopakoval I.B třídu, 

ve které obsadil druhé postupové místo a aktuálně  Xaverov 

bojuje v I. A třídě. 

SC Xaverov H. Počernice
FC Tempo Praha

10:30

CENA 30,- Kč
DŮCHODCI A DĚTI 20,- Kč

TENTO PROGRAM SLOUŽÍ JAKO VSTUPENKA NA ZÁPAS 
                                                                              



Musíme udržet pokoru, 

vyhlíží sezonu hrající asistent Filip Šmídek.
Tým ze Lhotky působí v I. A třídě, ale už delší dobu spřádá plány 

na návrat do Pražská teplárenská přeboru. Šance mu dvakrát v řadě 

zhatil koronavirus, protože se sezona nedohrála.
 
V přípravě jste porazili Vyšehrad B, Admiru B i Přední Kopaninu. 

Nebojíte se, že když se vám takhle daří v přípravě, že to bude v sezoně 

I. A třídy jinak?
Vím, co se říká, že když se daří v přípravě, tak že to nemusí jít v soutěží. 
Ale toho my se nebojíme. My jsme tak trochu i očekávali, že se nám 
bude dařit. Máme mladý a kvalitní tým, který se snažíme učit hrát 
nějakým stylem, cpeme ho do kluků a výsledky jsou vidět. Pro nás 
bude hlavní udržet pokoru. 

Čekal jste, že bude tým úspěšný proti soupeřům z přeboru?
Chtějí s námi hrát otevřený fotbal, když přijde soutěž, budeme asi 
muset dobývat. Soupeři zvolí taktiku, kdy budou zavření v obranném 
bloku. Víme, že máme mladý tým, někdy řešíme ne úplně ideálně 
předfinální fázi akcí, takže to může v soutěži vypadat jinak a můžeme 
to mít složitější. Proto mluvím o nutnosti pokory a respektu. 

Čekal jste, že bude tým úspěšný proti soupeřům z přeboru?
Chtějí s námi hrát otevřený fotbal, když přijde soutěž, budeme asi 
muset dobývat. Soupeři zvolí taktiku, kdy budou zavření v obranném 
bloku. Víme, že máme mladý tým, někdy řešíme ne úplně ideálně 
předfinální fázi akcí, takže to může v soutěži vypadat jinak a můžeme 
to mít složitější. Proto mluvím o nutnosti pokory a respektu. 

Takže máte v přípravě i soupeře, který proti vám zavře obranu a vy si 

ten styl, co vás nejspíš čeká, vyzkoušíte?
To nejde. V přípravných zápasech s vámi každý bude hrát otevřeně, 
to až mistráky budou vypadat jinak. Že bychom si na tohle 
domlouvali nějaký speciální zápas, to ne. Možná bychom mohli 
využít naše béčko, nebo devatenáctku, ale jinak nic v tomhle směru 
neplánujeme. 

Když to vezmeme postupně. Béčku Vyšehradu jste nasázeli pět gólů, 

myslíte, že vás právě tenhle výsledek tak nakopl, že je příprava 

jednou velkou vítěznou jízdou Tempa?
Byl to první zápas po půl roce, bylo to takové rozhárané. Nemělo to 
kvalitu. Po deseti minutách jsme mohli vyhrávat 5:2. To, co jsme 
nedali, bylo neuvěřitelné, třikrát jsme netrefili prázdnou bránu. 
Soupeř nakonec odpadl fyzicky a mohlo to skončit třeba 17:5.

Aha, takže o spokojenosti moc nemůže být řeč. Ale čtyři góly jste dali 

i Admiře B, která vedla Pražská teplárenská přebor. Bylo to jiné?
Tohle byl soupeř, který měl ve hře systém. Skóre se přelévalo, byly 
šance, nakonec jsme vyhráli 4:3 a kluky jsme mohli za výkon 
pochválit. 

A co na Přední Kopanině? Výhra 3:0 vypadá jednoznačně...
Přední Kopanina nás překvapila. Nastoupila s mladými kluky, možná 
i proto nedala nějaké své šance. Být tam jejich kanonýr Urban, 
asi bychom to s nulou neodehráli. Po zápase jsme byli moc 
spokojení, soupeř chtěl hrát fotbal, bylo to fyzicky náročné. Tahle 
výhra nás moc těší.

Uznáváte kvality soupeřů, jenže všechny zápasy Tempo vyhrálo

a v nové sezoně bude jednoznačným favoritem na postup do přeboru. 

S tím asi počítáte, že?
Kdo by netoužil soutěž vyhrát a postoupit? Máme mladé hráče, kteří 
se chtějí posunout výš, navíc máme kvalitní mládež ve druhé lize. 
Když se pak třeba kluci, co máme ve Spartě, Slavii, nebo Bohemce, 
chtějí vrátit, tak se jim do I. A třídy moc nechce. I proto je pro nás 
přebor cílem. 

Cítím, že vás hodně mrzí, že se nedohrála soutěž alespoň k potřeb- 

nému počtu zápasů, kdy by se dalo postupovat...
Přesně tak, z pohledu Tempa je to škoda. V té první sezoně, co se 
nedohrála, jsme byli třetí, tam nevím, zda by to dopadlo. Ale v té 
uplynulé jsme to měli rozehrané na postup. Snad se to povede 
v sezoně následující. Plán máme takový, že bychom chtěli časem 
posunout tým až do divize. Plány jsou jedna věc, uvidíme, jaká bude 
realita. Pražská teplárenská přebor je kvalitní soutěž a ani tam ještě 
nejsme. Takže pracujeme s pokorou a prvním cílem je přebor.

Ve třetím kole jsme na domácí půdě přivítali Xaverov Horní 
Počernice. Zápas začal opatrně a deset minut jsme působili trochu 
nervóznějším dojmem. Od desáté minuty jsme zlepšili pohyb, kvalitu 
na míči a začali si vytvářet šance. Bohužel nám ve finální fázi chyběl 
potřebný klid a několikrát nás vychytal brankář hostí. Neproměnili 
jsme pět obrovských šancí, a tak se osmělili i hosté. První šanci 
Pacovský ještě vyrazil, o chvíli později už po dobře vyřešené situaci se 
xaverovští ujali vedení 0:1. Aby toho nebylo málo, o pět minut 
později v našem vápně v souboji nejdříve zahrál rukou hostující 
útočník a poté náš hráč, přesto se pískala penalta. Hosté proměnili 
a šli do vedení 0:2. Naštěstí jsme do konce poločasu snížili. 

Vanko Petr - trenér

Šmídek Filip - asistent trenéra

Havlíček Petr - asistent trenéra

Dostál Martin - asistent trenéra

Chytil Jan - vedoucí týmu
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Kuchař Jan
Pacovský Pavel

Dušek Ondřej
Hampapa Vojtěch
Kadlec Dominik
Kleček Matěj
Kostka Michael
Mikuda Tomáš
Stacey Sebastian
Valta Viktor

Geissler Patrik
Havlíček Jakub
Havlíček Tomáš
Klouček Jaroslav
Míka Jan
Perl David
Šmídek Filip

Babický Filip
Cejnar Tomáš
Pytlíček Martin
Sedlář Štěpán
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SOUPISKA

POSLEDNÍ VZÁJEMNÉ UTKÁNÍ

FC Tempo Praha
SC Xaverov H. Počernice 4:2 (2:1)

Branky: 42. Cejnar (Trajhan), 55. Sedlář (T.Havlíček), 87. Dušek (Sedlář), 
94. Soukal (Pytlíček) - 35. Knyshov, 40. D.Piták z penalty.
Rozhodčí: Zloch - Vítek, Vojnovič. ŽK: Schwank, Eichler, Stacey - K.Piták.
Diváků: 100.
Tempo: Pacovský - Valta, Schwank, Stacey, Dušek - Cejnar, Trajhan, 
T.Havlíček - Babický (78. Eichler), Sedlář (90. Pytlíček), Klouček (77. Soukal).

22/8/2020

www.fctempo.cz SLEDUJ 
DĚNÍ 
VE SVÉM 
KLUBU!

Po závaru ve vápně se dostal ke střele Trajhan, která se odrazila 
k Cejnarovi a ten uklidil míč technicky k tyči - 1:2. V závěru jsme si 
vytvořili ještě velkou šanci, ale opět jsme byli nepřesní. 

Druhý poločas jsme začali aktivně a vypracovali jsme si hned dvě 
zajímavé šance, bohužel jsme byli málo důrazní. Po deseti minutách 
druhého poločasu jsme po hezké akci dostali míč k Tomáši 
Havlíčkovi, ten posunul na Sedláře, který se hezky obtočil kolem 
obránce a přízemní střelou na zadní tyč vyrovnal na 2:2. Dalších 
dvacet minut jsme působili bojácnějším dojmem, sice jsme drželi 
míč, ale už nebyli tak nebezpeční. Soupeř tam měl dva zajímavé 
náznaky, ale ty jsme ubránili. V závěrečné desetiminutovce, jsme si 
vytvořili velké množství standardních situací, ale hosté to dobře 
bránili, a tak jsme nebyli moc nebezpeční. Tři minuty před koncem 
jsme po hezké akci dostali míč do Sedláře, ten ho posunul patičkou 
na Duška, který nás poslal do vedení 3:2. V 91. minutě jsme zahráli 
rukou míč ve vápně a soupeř kopal druhou penaltu. Pacovský ji 
zneškodnil. Z následného rohu hostí jsme míč odhlavičkovali 
k Pytlíčkovi, ten ho prodloužil za sebe a Soukal využil své rychlosti
a do odkryté brány rozhodl utkání - 4:2. 

Filip Šmídek: Vzhledem k nepříznivé situaci jsem se trochu obával, 
jak k tomu kluci přistoupí. Po 40 minutách jsem si říkal, že mě asi moc 
nemají rádi a z mé premiéry se stane hodně rychlá derniéra. Celkově 
jsem s přístupem byl velmi spokojený, vytvořili jsme si v první půli asi 
sedm vyložených šancí, které jsme neproměnili. Ve druhé půli jsme 
pokračovali v aktivní hře a rychle jsme vyrovnali. V hektickém závěru 
jsme to zvládli a zaslouženě vyhráli. Přesto si celý tým musí uvědomit 
vážnost situace a přistoupit k tréninkům naprosto zodpovědně.


